
 

 

 

Referat fra styremøte i Moss Seilforening 01-13 04.02.2013 

 

 

Tilstede: Hans Bjørn Paulsrud (HPB), Trygve B. Leergaard (TBL), Per Bakke (PB), Nina C. Leander 

(NCL), Ingerid Lund (IL), Cato Gleditsch (CG), Hans-Peter Raspotnig (HPR), Ivar Olsen (IO), Glenn 

Pettersen (GP) på vegne av utviklingsprosjektet. 

Fraværende: Sjur Sannerud (SS), Erik Johannessen (EJ), 

 

 

1.1-13 Referatet fra møte 12/11-12 ble godkjent. 

 

1.2-13 Forberedelser til årsmøtet 

 Gjennomgang av kjøreplan og forslag til årsmøtet 

 Aktivitetsfremdriftsplan med detaljert kostnadsoverslag publiseres til årsmøtet, innholdet 

gjennomgås og revideres. GP. 

 Finansieringsplan til utviklingsprosjektet publiseres på hjemmesidene i tide til årsmøtet. 

Bankens indikative tilbud presenteres på årsmøtet, men publiseres ikke. 

 Budsjettet gjenspeiler at styrets forslag til utviklingsplan godkjennes av årsmøtet. 

 Det gjøres en gjennomgang av foreningens forsikringsportefølje og forhandles om bedre 

betingelser. HBP 

 

1.3-13 Eventuelt 

 Sportskomiteen har innspill til endringer på konseptet for Raymarine Race. Blant annet flytte 

arrangementet til Søly, komprimere arrangementet til lørdag-søndag og komplettere med 

bedriftsseilas på fredag. I utgangspunktet er styret positive, men ansvarsfordeling og 

kostnadsfordeling må avklares. Sportskomiteen jobber videre med det skisserte konseptet. 


